
Bijeenkomst terrassenbeleid Voorstraat Willemstad 24 september 2018 

 

Aanwezig: vertegenwoordigers van horeca, bewoners en de gemeente 

Aanleiding: 

Er zijn diverse gesprekken geweest over de terrassenproblematiek aan de Voorstraat in Willemstad. 

Zowel over de vraag waar de terrassen mogelijk zijn als over de vraag welke regels hier gelden. De 

vraag waar wel\geen terrassen mogen komen is inmiddels opgepakt in het kader van het 

bestemmingsplan Vesting Willemstad. De regeling van de sluitingsuren van de terrassen vormt 

onderdeel van de Algemene Plaatselijke Verordening; deze wordt periodiek herzien en dit is de 

bevoegdheid van de gemeenteraad. Bij de behandeling in de commissie is er door verschillende 

personen ingesproken en gelet op de discussie hierover heeft de commissie geadviseerd om eerst 

opnieuw met de omgeving in gesprek te gaan. 

Bespreking 

De burgemeester geeft een toelichting op de stand van zaken. De gemeente zou het liefste zien, dat 

de horeca en de bewoners er samen uitkomen, zodat het resultaat hiervan vervolgens kan worden 

vastgelegd in de exploitatievergunning.  Dat is voor iedereen helder  en hierop kan eventueel ook 

worden gehandhaafd. Bewoners wijzen erop, dat dit wel wordt gesuggereerd, maar dat die 

overeenstemming er nog niet is. Een convenant alleen is niet voldoende, er moet in elk geval ook een 

duidelijke regeling komen. Niet alle horecaondernemers zijn even betrouwbaar.  Vanuit de horeca 

wordt gesteld, dat het eigenlijk allemaal wel meevalt met de drukte op de terrassen en dat dit ook geldt 

voor de overlast; als die er al is speelt dat maar bij enkele horecapanden en niet bij de hele 

Voorstraat. Sommige bewoners bevestigen dit en andere ontkennen dit en ervaren wel degelijk 

overlast. Er is verwarring door de vele berichten in de krant en het proces dat niet helemaal helder zou 

zijn. Ook de relatie tussen de APV en de exploitatievergunningen roept vragen op.  

De burgemeester wil zoeken naar oplossingen. De diverse opties worden besproken, waaronder die 

van de heer Souren (zie bijlage). De discussie spitst zich toe op de regeling van de sluitingstijden van 

de terrassen en uiteindelijk lijkt er wel draagvlak te zijn voor de variant: 23.00 uur door de week en 

24.00 uur in het weekend. De horeca gaat zich hier nader over beraden en ook de bewoners zullen 

nog reageren. De burgemeester kondigt aan, dat ook de handhaving door de Boa’s in Willemstad 

geïntensiveerd zal worden 

 

Conclusie 

Alle aanwezigen zijn positief over de bijeenkomst en de bereidheid om samen naar oplossingen te 

zoeken. Niet iedereen is het met elkaar eens, maar er is helderheid en begrip voor elkaars 

standpunten. De gemeente zal de handhaving gaan intensiveren. De horeca gaat zich nader beraden 

over de sluitingstijdenvariant en zal zo snel mogelijk uitsluitsel geven (naschrift: horeca vergadert 4 

oktober) en ook de bewoners reageren hier op. De raad betrekt alle informatie bij de besluitvorming 

over de wijziging van de APV. 


